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Hallgatói Képviselet emkhk.bme.hu 

Emlékeztető 

 

Az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 2018. október 15-én (hétfőn) tartott üléséről 

Az ülés kezdete: 19:00 

Az ülés vége: 22:00 

 

Jelen voltak:  

Szavazati jogú tagok: Boldizsár Nóra, Gazsi Dorothy, Gődér Vivien, Katona Rebeka, Kóródi Eszter, 

Kovács Klementina, Molnár Zsanett, Pásztor Nikolett, Puskely Gergő, S. Nagy Roland Levente, Szabó 

Krisztina, Szücs Ákos  

Kimentését kérte: - 

Késett: - 

Nem volt jelen: Süveges Imre 

Tanácskozási jogú tagok: - 

Vendég: Hadarics Réka, Kolop Márton, Kúti István, Modori Márton, Molnár Krisztina, Pulay Anna, 

Zat’ko Zsófia 

 

Gődér Vivien kérte, hogy az ÉMK HK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Építőmérnöki Karán.  

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói jogviszonnyal a BME 

Építőmérnöki Karán. 

 

1. Rendezvényszervező Bizottság meghallgatás:  

Hadarics Réka megérkezett. 

1.1. Hadarics Réka elmondta, hogy a rendezvényszervezés érdekli jobban és a Kulthét közösségi 

életnek a felpörgetésére szeretne nagyobb hangsúlyt fektetni, valamint a körök csoportosítására.  

Hadarics Réka távozott. 

Modori Márton megérkezett. 

1.2. Modori Márton elmondta, hogy a szponzorkereséssel és a rendezvényszervezéssel is egyaránt 

foglalkozna. Előreláthatóan következő félévben is szeretné folytatni.  

Modori Márton távozott. 

Kúti István megérkezett. 

1.3. Kúti István elmondta, hogy a szponzorkeresés érdekli jobban, körülbelül 1-3 évig szeretne még 

foglalkozni vele. 

Kúti István távozott. 

Kolop Márton megérkezett. 

1.4. Kolop Márton elmondta, hogy a szponzorkereséssel szeretne foglalkozni, valamint új 

támogatók megkeresésével.  

Kolop Márton távozott. 
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1.5. Molnár Zsanett elmondta, hogy a szponzorkereséssel és a rendezvényszervezéssel is egyaránt 

foglalkozna. Előreláthatóan következő félévben is szeretné folytatni.  

Molnár Krisztina megérkezett. 

1.6. Molnár Krisztina elmondta, hogy a szponzorkereséssel és a rendezvényszervezéssel is egyaránt 

foglalkozna. Előreláthatóan 1-2 évig szeretne foglalkozni vele.  

Molnár Krisztina távozott. 

1.7. Szabó Krisztina elmondta, hogy a szponzorkereséssel és a rendezvényszervezéssel is egyaránt 

foglalkozna. 

Zat’ko Zsófia megérkezett. 

1.8. Zat’ko Zsófia elmondta, hogy továbbra is a rendezvényszervezéssel szeretne foglalkozni. 

Zat’ko Zsófia távozott. 

Pulay Anna megérkezett. 

1.9. Pulay Anna elmondta, hogy a szponzorkereséssel és a rendezvényszervezéssel is egyaránt 

foglalkozna. 

Pulay Anna távozott. 

1.10. Lados Szilvia nem volt jelen a személyes bemutatkozáson.  

 

2. Elnöki beszámoló 

2.1. Gődér Vivien kérte a Képviseletet, hogy a napirendet és az előterjesztéseket ülés előtt 24 órával 

legyenek szívesek beküldeni.  

2.2. Gődér Vivien tájékoztatást adott a Hallgatói Képviselet eszközbérlés füzet bevezetéséről.  

2.3. Gődér Vivien elmondta, hogy Hubay Mátyás kérte a GB iroda kipakolását, mert szükségük lenne 

a helyiség használatára.  

2.4. Gődér Vivien beszámolt a VHFK-s eszközök használatával kapcsolatban felmerült problémákról.  

2.5. Gődér Vivien kérte a bizottsági ülések időpontjainak egyeztetését.  

2.6. Gődér Vivien beszámolt, hogy a Kari Tanácson elhangzottakról. 

2.7. Gődér Vivien beszámolt az elnöki értekezletről, ahol szó volt az EHK-KHK együttműködésről, 

a gólyatáboros tapasztalatokról, a klubok felújításáról, a kollégiumban található üres helyekről. 

Ezen felül a netes befizetési adatokról, valamint az őszi HÖOK továbbképzőről, illetve az EHK 

Tábor szankcióiról. 

2.8. Gődér Vivien tájékoztatta a képviseletet, hogy a Karima elkészítette a lehetséges hirdetések 

beárazását, illetve, hogy Roszik Renáta felkereste őket az esetleges új műszaki tartalom igény 

kapcsán a közbeszerzéshez.  

2.9. Gődér Vivien elmondta, hogy az új HK tagoknak vagyonnyilatkozatot kell kitölteniük és leadniuk. 

Ennek a határideje 2018. október 19.  

2.10. Gődér Vivien felhívta a figyelmet a november 9-én tartandó diplomaosztóról és kérte a korábban 

jelenkezett emberek segítségét. 

2.11. Gődér Vivien elmondta, hogy az iroda ajtaja mellett lévő beléptető rendszer nem működik, amit 

megpróbál minél előbb megjavíttatni.  

2.12. Gődér Vivien előterjesztette a Rendezvényszervező Bizottság új jelöltjeinek a szavazását. A 

Képviselet Hadarics Rékát, Modori Mártont, Kolop Mártont, Molnár Zsanettet, Molnár 

Krisztinát, Szabó Krisztinát és Pulay Annát egyhangúlag, 13-0-0 arányban támogattak. Zat’ko 

Zsófiát 11-1-1 arányban, Kúti Istvánt 12-0-1 arányban, Lados Szilviát 9-2-2 arányban 

támogatták.  

2.13. Gődér Vivien ismertette a gólyabál költségvetését. 
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3. Alelnöki beszámoló: 

3.1. Boldizsár Nóra elmondta, hogy Puskely Gergővel anyagot állítottak össze az utánpótlás 

nevelés témakörében. 

3.2. Pásztor Nikolett beszámolt az elnökség és az EHK közös megbeszélésről. 

3.3. Pásztor Nikolett felhívta a figyelmet a póló és pulcsi rendelés határidejére. 

4. Egyetemi Hallgatói Képviseleti beszámoló 

4.1. Katona Rebeka beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2018. október 11-ei ülésén 

történtekről. Az ülés emlékeztetője elérhető az EHK honlapján 

(http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok). 

5. Gazdasági referensi beszámoló 

5.1. Kovács Klementina beszámolt a Szakmai Hét és a HK hétvége elszámolásáról.   

5.2. Kovács Klementina beszámolt, hogy a MŰHAL analitika állásáról. 

5.3. Kovács Klementina elmondta, hogy a K370 terem használat feltételeit tisztázni szükséges. 

6. Oktatási Bizottsági beszámoló 

6.1. Pásztor Nikolett elmondta, hogy kiadta feladatnak a tagok közt kiosztott tanszékek tantárgyi 

adatlapjait ellenőrizni kell. 

6.2. Pásztor Nikolett beszámolt, hogy oktatással kapcsolatos hallgatói megkeresésekre válaszolt. 

6.3. Pásztor Nikolett elmondta, hogy az elmúlt időszakban Kari Tanulmányi Bizottsághoz érkezett 

kérvények bírálásában vett részt. 

6.4. Pásztor Nikolett elmondta, hogy az OHV portál és az Nftv. módosítási javaslat véleményezésével 

fog foglalkozni a közeljövőben.  

7. Kollégiumi Bizottsági beszámoló 

7.1. Szabó Krisztina elmondta, hogy hallgatói megkeresésekre válaszolt az állandó belépőkártyák 

elkészüléséről.  

7.2. Szabó Krisztina beszámolt, hogy a Kollégium nagytermének igényléseivel foglalkozott. 

7.3. Szabó Krisztina tájékoztatta a képviseletet, hogy következő héten, szerdán lesz a kollégiumi 

bejárás. 

7.4. Szabó Krisztina elmondta, hogy kiosztásra kerültek a kártyatartó tokok a gólyák között.  

8. Rendezvényszervező Bizottsági beszámoló 

8.1. Kóródi Eszter beszámolt a Hídépítő versennyel kapcsolatos tudnivalókról. 

8.2. Kóródi Eszter elmondta, hogy új a bizottság új logót szeretne. 

9. Ösztöndíj Bizottsági beszámoló 

9.1. S. Nagy Roland Levente elmondta, hogy a holnapi ösztöndíj bizottsági ülés elmarad, ehelyett ma 

lesz megtartva. 

 

10. Szociális Bizottsági beszámoló: 
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10.1. Boldizsár Nóra beszámolt a szociális bírálói ösztöndíjjal kapcsolatos tudnivalókról. 

10.2. Boldizsár Nóra elmondta, hogy Külső Szociális Bizottsági ülésen vett részt szerdán, ahol szó volt 

a BNO kódos táblázatáról, a szociális ösztöndíj gyakori kérdéseiről és a how to-k elkészítéséről.  

10.3. Boldizsár Nóra beszámolt, hogy a rendszerfejlesztés állásáról. 

10.4. Boldizsár Nóra elmondta, hogy az önköltség valamint a költségtérítés csökkentést egységesíteni 

szeretnék. 

 

11. Egyebek: 

11.1. Kovács Klementina felhívta a figyelmet, hogy a honlap véglegesítéséhez legyenek kiválasztva a 

színek, kis képek és fotók. 

11.2. Süveges Imre beszámolt a Mentorgárda által szervezett Normafa rendezvényről. 

11.3. Puskely Gergő beszámolt a Boldizsár Nórával együttesen elkészített utánpótlással 

kapcsolatos anyagról. 

11.4. Puskely Gergő elmondta, hogy egyeztett a DSK-val, és kiderült, hogy minden 

eszközigénylésnél ugyan azokat az eszközöket adják le, mivel még nem érkeztek meg. 

 

 

Budapest, 2018. október 15.  

Következő ülés: 2018. október 24. 19:00  

Molnár Zsanett Gődér Vivien 

emlékeztetővezető ÉMK HK elnök 

 


